
申 請 書 Application 

申請人__王大明__欲查詢座落__苗栗_縣_獅潭__鄉/鎮/市/區__○○ 

__段__○__小段__○__地號，共__1___筆土地，是否座落於國家公園

範圍內。 

Applicant__________wants to find out whether lands situated at Parcel Number_______, 
Subsection______ , Section_______ , _______ Township/City/District, _______ County, 
______pieces of land in total are within the bounds of the National Park. 
 
 

 
此致 內政部國家公園署雪霸國家公園管理處 

To Shei-Pa National Park Headquarters, National Park Service, Ministry of the Interior 

(36443 苗栗縣大湖鄉富興村水尾坪 100 號) 

（100 Shuiweiping, Fuxing Village, Dahu Township, Miaoli County, 36443） 

 
 

 

 
 

註：一、本項查詢申請免附地籍圖謄本及土地登記謄本。  

二、本處將視需要至內政部「地政資訊網際網路服務查詢
系統」查核地籍謄本。  

1.This service does not require copies of cadastral map and land registration.  

2.Cadastral map will be reviewed from the “Land administration i nformation 

internet inquiry” of the Ministry of the Interior’s website.  

 

 

申請人 Applicant：  王大明     簽章 Signature 

連絡地址 Contact address：臺北市八德路二段 342 號 

連絡電話 contact number：02-34567890 
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